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Abstract (en)
[origin: DE3636208A1] A process and apparatus for transforming and/or extracting lignin or its decomposition products from lignin-cellulosic
materials. For this purpose, a redox potential in the 200-500 mV range is set by adding oxidizing and/or reducing agents and/or salts and/or phenolic
compounds to an acid aqueous solution of the lignin-containing raw materials. The lignin-decomposing reaction is initiated with bleaching by adding
enzymes, micro-organisms, animal or vegetable cells. The reaction is maintained for several hours at a redox potential value oscillating around a
constant value, at a constant temperature and with constant agitation.

Abstract (fr)
Un procédé et un appareil servent a transformer et/ou a extraire de la lignine ou ses produits de décomposition a partir de matériaux contenant de
la lignine-cellulose. A cet effet, on maintient un potentiel redox compris ente 200 et 500 mV en ajoutant des agents oxydants et/ou réducteurs et/
ou des sels et/ou des composés phénoliques a une solution acide aqueuse des matiéres premiéres contenant de la lignine. On fait démarrer la
réaction de décomposition de la lignine en méme temps que le blanchiment en ajoutant des enzymes, des micro-organismes, des cellules animales
ou végétales. On maintient la reBction pendant plusieurs heures a un potentiel redox oscillant autour d'une valeur constante, a une température
constante et sous agitation constante.
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